
PROTOKOLL nr 21
vid sammanträde den 24/11/58 i Djurgårdens Idrotts
förenings överstyrelse.
NÄRVARANDE: hela styrelsen (Nordlund under §§ 164-166 
Dunér §§ 165-175)

Protokollsjustering:
§ 164.

Med Nordlund som föredragande genomgicks och diskuterades protokoll 
nr 18. Beslöts att i fråga om § 144 göra den korrigeringen i sista ra
den, att frågan skall tas upp till förnyad behandling vid kommande sam
manträde. Härefter godkändes protokollet i föreliggande skick.

Med Dunér som föredragande genomgicks protokoll nrs 19 och 20, vilka 
efter en del smärre ändringar godkändes.

Sekreteraren anmälde i anslutning till § 153 i nr 19, att han enligt 
praxis på skidsektionens styrelses förslag utfärdat fullmakt för Er
land Almkvist och Evert Nirling vid Svenska Skidförbundets årsmöte. Då 
nämnda § innebar ÖS-beslut att Holger Carlsson skulle ges sådan full
makt tillsammans med Almkvist gjordes det tillägget att även Nirlings 
fullmakt skulle gälla, varigenom föreningens representation höjdes till 
att omfatta 3 man. Meddelande härom skulle genom sekreterarens försorg 
tillställas Skidförbundet.

Anslag till bandy:
§ 165 .

Rapporterade ordföranden att bandyn äskat c:a 5.000 kr. i anslag och 
att enligt hans åsikt högst kr. 3.000 kunde ifrågakomma. Underhandling 
härom skall upptas med fotbollssektionen , men då dennas ekonomi var syn
nerligen ansträngd ansåg ordföranden risk föreligga för att inte ens 
detta lägre anslag var att påräkna.

Skivstångsfråga:
§ 166.

I anslutning till § 161 i protokoll nr 20 tog Nordlund upp frågan om 
flyttning av ishockeyns skivstångsträning till brottningssektionens lo
kal. Beslöts att efter en längre diskussion undersöka om denna träning 
alltjämt påginge och i vilken utsträckning. Om träningen avser någon 
längre period och ishockeysektionen som sådan går med på att flytta 
träningen till brottningslokalen, skall flyttning ske till denna under 
förutsättning att brottningssektionen går med härpå. Den ev. ersättning 
som ishockeyn skall lämna, skall tillföras huvudkassan. I vad mån ÖS 
skall ersätta b-sektionen blir föremål för senare prövning.

Slalombanan i Saltsjöbaden:
§ 167.

Ordföranden rapporterade om underhandlingarna med Saltsjöbadsbolaget 
för slalombanan och dess utrustande med lift. En investering på c:a 
20.000 kr. från DIF:s sida hade ifrågasatts. För att ytterligare dis
kutera och ev. besluta i ärendet hade överenskommelse träffats om nytt 
sammanträde mellan parterna den 25/11. Att härvid representera DIF ut
sågs Dunér.

ÖS-arrangemang:
§ 168.

I en diskussion om lämpliga förslag med möjlighet för ÖS att tillsam
mans med någon sektion inträda som arrangör och därmed tillföra huvud
kassan viss vinst - förslagsvis hälftendelning av nettot - åtog sig



sid. prot. nr 21:

sekreteraren undersöka om det s.k. proffslandslaget kunde engageras 
för en fotbollsmatch i samband med dess planerade framträdande i Norr
land kommande säsong.

Krav på Nyström:
§ 169.

I anslutning till § 145 i protokoll nr 18 fastslogs att J. Nyströms 
lån inte var att anse som något annat än ett lån med full betalnings
skyldighet. I händelse N. äntligen visar något intresse att reglera 
affären kan en viss efterskänkning av skulden ske. I fråga om sättet 
att nå en överenskommelse skall kontakt tas med fotbollssektionen.

Fritidsgrupperna:
§ 170.

Lövdahl lämnade rapport om fritidsverksamheten och i samband därmed 
om möjligheterna till olika lokalmöjligheter. Vid sammanträde med Engel
brekts ungdomsråd hade Lövdahl medverkat till ett anslag på kr. 600:- 
för Djurgårdens del och även i övrigt vunnit rådets öra för de lokal
svårigheter som ungdomen inom vår förening har att streta med. Som en 
kontaktman i dylika ärenden rekommenderades Erik Kinell, som tidigare 
anmält sig intresserad medverka inom DIF.
Lövdahl föreslog att ovan nämnda kr. 600:- borde tillfalla handboll 

och brottning, vilka sektioner arbetat hårdast med fritidsgrupper. Be
slöts att beloppet t.v. skall tillföras huvudkassan.

Kommitténamn i skidor:
§ 171.

Nämnde Norén namn för olika kommittéer för skid-ornas backvecka, men 
då som generalsekreterare föreslagne Gunnar Rinman ej ansåg sig kunna 
acceptera uppdraget, beslöts att vidtala Erland Almkvist ställa sig till 
förfogande.

Lucia-bidrag:
§ 172.

På förslag av Lövdahl skall damsektionen tilldelas kr. 25 : - för Lucia
firande. Motivering: uppmuntran för gott arbete med fritidsgrupperna.
Fotbollsplaketter :

§ 173.
Beslöts tilldela fotbollens i allsvenskan mest aktiva spelare, sam

manlagt 13 man, och lagledaren föreningens silverplakett (försilvrad 
brons) för 3:e placeringen under maratonåret. Utdelas vid årsmötet 12/3/58.

Utträde i skidor:
§ 174.

Meddelade Norén att Dan Lindhe begärt sitt utträde ur kommittén för 
ungdomsskidor. Då L. samtidigt uppträtt störande, fanns ingen invändning 
att göra mot hans avtågande.
Ekonomisk rapport:

§ 175.
Föredrog skattmästaren ekonomisk rapport visande ett alltjämt mycket 

ansträngt läge för huvudkassan. Beslöts sätta ekonomiska kommittén i funk
tion för granskning av vissa ärenden och för att diskutera turordning 
för betalning av de mest påträngande skulderna.


